
 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 16.6.2011. 

 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Siden Sidst: 
Formanden informerer: Finn informerer, Michael har meldt afbud. 
Forslag til nyt projekt: Knud: samarbejdet med kommunen halter. Et stikord ville hjælpe. Lise: Følge 
op på de samarbejdspartnere, som vi havde med i Sandby. Libuse: midler til erfaringsopfølgning og 
følge op på hvor der skal gøres en ekstra indsats, evt. aktiviteter for unge. Willy: kunne man tage 
udgangspunkt i Toreby. Charlotte: orange stue må ikke fremstå som kun en flok rødder.  Birte: 
kunne man bruge det nuværende projekt.  
Man besluttede at gå videre med vores nuværende projekt, samt udvide orange stue projektet til 
hele kommunen. Birte begynder at udarbejde et forslag til ansøgning. 
Preben: Der skal noget mere til, vi skal ind hvor det virkelig trækker, hvordan får vi hul på det? 
 
Master Plan er i høring; det er bekymrende og skuffende, at Rambøls oprindelige forslag er blevet 
redigeret, og kommunen samtidig understreger, at det ikke er redigeret. Vi anbefaler at alle 
foreninger kommer med et høringssvar for deres område. 
  

2. Lollands Forsamlingshus:  Emnet  for aftenens debat er ”hvordan opretholder vi et aktiv lokal 

samfund under den kommunale centralisering”. Erhard informerede om aftenen. 

3. Evt. Ingen emner.  
  

Fra kl. 20.00 gik vi i studiet og begyndte debataftenen.  Udsendelsen ligger på HLTVs hjemmeside. 
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